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Slow fashion v Praze
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KAM, Fakulta podnikohospodářská VŠE v Praze/Nadace Leontinka

 Autor diplomové práce si zvolil téma slow fashion v Praze. Je to téma, které nebývá zpracováno často a je proto škoda, že se 

nepodařilo získat více informací na téma např. popsání cílové skupiny. Na druhou stranu autor poodhalil pojetí slow fashion z 

různých úhlů pohledu /second handy, jarmarky atd./.  V teoretické části popsal správně principy, ale i velmi specifické 

vymezení výroby, užití materiálů, zpracování atd... V kap. 8. 2 popsal většinu lokálních značek - zde by jistě bylo zajímavé získat 

více informací např. o počtu prodaných kousků, počtu a typu zákazníků, obratu atd...  Je trochu škoda, že nakonec bylo nejvíce 

úsilí věnováno otázce motivaci tvůrců slow fashion - tato otázka by k naplnění zasloužila důkladnější zkoumání. Cíl práce byl 

naplněn částečně a práci doporučuji  s výhradami k obhajobě. Otázky k obhajobě: Domníváte se že charitativní rozměr 

některých second handů pro zastánce slow fashion je důležitý? Pokud ano, proč? Je důležitý příběh pro odběratele slow 

fashion? Pokud ano, uveďte příklad, kde byl použit v komunikaci.

H O D N O C E N Í  D I P L O M O V É  P R Á C E

Cílem této práce je proto analýza možností a výzev stojících před slow fashion v Praze.


